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La mobilització dels treballadors
de l’empresa badalonina Tusgsal
ha donat els seus fruits. Dimarts,
el Ple de l’Àrea Metropolitana de
Barcelona (AMB) va ajornar l’ad-
judicació del servei de Nit-
bus –gestionat des del 1991 per
Tusgsal– a la companyia Alsa, in-
tegrant de la multinacional del
transport National Express.

Tusgsal, doncs, guanya
temps a l’hora de revertir una ad-
judicació que fins fa pocs dies
semblava decidida i que aparei-
xia a l’ordre del dia del Ple amb
caràcter d’urgència. Això sí, l’em-
presa badalonina i els seus tre-
balladors hauran d’esperar al
setembre per conèixer quina és

la següent decisió de l’AMB so-
bre el servei de Nitbus i si la seva
petició de convocar un nou con-
curs prospera.

NOUS INFORMES JURÍDICS
La polèmica sobre el servei d’au-
tobús nocturn als municipis me-
tropolitans va arrencar el 4 de ju-
liol quan, a petició de l’AMB, la
Junta consultiva de contractació
administrativa de la Generalitat
va publicar un informe sobre el
concurs d’adjudicació, conside-
rant-lo nul.

El motiu, el fet que l’ens me-
tropolità no el va publicar al
Butlletí Oficial Europeu, tal com
estableix la normativa. Ara, la
presidenta de l’AMB i alcaldes-
sa de Barcelona, Ada Colau, ha
assegurat que encarregarà nous
informes jurídics per revisar si el
procés d’adjudicació del servei

s’ha ajustat o no a la legalitat que
requereix. Un pas que, segons
Tusgsal, no seria necessari. “L’in-
forme de la Generalitat ve avalat
pel màxim òrgan consultiu en
matèria de Contractació Pública
de Catalunya, de reconegut pres-
tigi”, argumenta l’empresa a tra-
vés d’un comunicat.

Per la seva banda, la secció
sindical d’UGT a l’empresa –ma-
joritària al comitè– ha assegurat
sentir-se optimista per l’encàrrec
de nous informes jurídics. “Con-
tinuarem amb la lluita perquè
l’AMB compleixi amb la legalitat,
declari nul el concurs d’adjudi-
cació d’aquest servei i el convo-
qui de nou des de zero”, avisen
els sindicalistes.

MOBILITZACIONS
En aquest sentit, el fre a l’adju-
dicació ha arribat després de

diverses mobilitzacions de la
plantilla de Tusgsal. La més so-
nada va ser l’ocupació dijous
passat per part de tres empleats
de l’empresa i afiliats de la UGT
de la seu del PSC –partit al qual
tots tres militen– al carrer Ni-
caragua de Barcelona. L’acció va
comptar fins i tot amb la pre-
sència del secretari general del
sindicat a Catalunya, Camil Ros,
i va tenir un enorme ressò a les
xarxes socials.

Després d’unes hores d’o-
cupació, divendres la plantilla va
traslladar la pressió a la seu de
Barcelona en Comú. Socialistes
i comuns –sota la marca d’En-
tesa a l’AMB– tenen un acord de
govern a l’ens metropolità, i les
converses dels treballadors amb
les forces polítiques han estat
determinants perquè finalment
la decisió d’adjudicar el servei

d’autobús nocturn a ALSA s’a-
jornés.

25 ANYS DE SERVEI
Tusgsal ostenta el servei de Nit-
bus des de 1991 i tant l’empresa
com la plantilla defensen la con-
tinuïtat de la gestió argumentant
manca d’incidències i satisfacció
dels usuaris.

La companyia badalonina és
la societat anònima laboral més
gran de l’estat –una figura mer-
cantil situada a cavall entre la co-
operativa i la societat anòni-
ma– i actualment gestiona 29 lí-
nies d’autobús diürnes al Bar-
celonès Nord i 17 de nocturnes
arreu de l’àrea metropolitana, a
través de les quals dóna feina a
780 persones, 163 de les quals es
dediquen al Nitbus. Caldrà es-
perar per veure si al setembre ho
podran continuar fent.

Tusgsal guanya temps
» La mobilització dels treballadors de Tusgsal aconsegueix que l’AMB ajorni l’adjudicació del Nitbus
» La decisió es prendrà després de l’estiu i s’encarregaran nous informes jurídics sobre el concurs

Andreu Merino
BADALONA

El Ple de l’AMB (esquerra) va ajornar l’adjudicació després de diverses mobilitzacions (dreta). Fotos: Twitter (@joseptellez i @jsantanabdn)
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Arriba una nova Diada i l’ANC i Òmnium
tenen clar que l’independentisme ha de tor-
nar a sortir al carrer. Des del 2012, cada 11S
ha servit per  empènyer el procés indepen-
dentista. Ara caldrà veure quina capacitat
de mobilització aconsegueixen tornar a te-
nir els organitzadors d’una nova jornada rei-
vindicativa que aquest any tindrà un disseny
descentralitzat. Venim de quatre anys on els
independentistes han respost de forma
massiva i caldrà veure què passa enguany. 

Si per alguna cosa es caracteritzen
l’ANC i Òmnium és per la seva capacitat de
ser originals i arribar a l’11S amb una pro-
posta nova. Enguany l’opció escollida és una
mobilització que tindrà cinc concentracions
en cinc comarques d’arreu del Principat,
amb un eix temàtic per a cadascuna –sim-
bolitzaran els cinc eixos d’un eventual Es-
tat català–, i que començarà, com no po-
dia ser d’altra manera, a les 17:14 hores. 
Al Barcelonès, Barcelona serà la protago-
nista amb la concentració del Passeig de
Sant Joan (de l’Arc de Triomf a la Diago-
nal), que tindrà com a eix  ‘La república de
les llibertats’. Al Berguedà, Berga reivin-
dicarà ‘La república de la cultura’, mentre
que al Gironès, concretament a la pobla-

ció de Salt, la temàtica serà ‘La república
de la solidaritat i de la diversitat’. Al Ta-
rragonès la concentració serà a Tarragona
capital, que es transformarà en ‘La repú-
blica en xarxa i de progrés’. Per últim, el Se-
grià també apostarà per la seva capital, ja
que la riba del riu Segre de Lleida serà el
punt on s’alçarà la veu a favor de la ‘La re-
pública de l’equilibri territorial’. 

Totes les concentracions, com ja és ha-
bitual en el modus operandi de l’ANC i
Òmnium, es dividiran en trams per acon-
seguir una distribució homogènia dels
participants. Al conjunt de les cinc ciutats
hi haurà un total de 44 trams i s’atribueix,
tal com es pot veure al mapa, una ciutat en
funció de la comarca on viu la persona.

“A PUNT”
L’eslògan escollit per aquest any és ‘A punt’.
Fa una clara referència al fet que  l’ANC i
Òmnium consideren que el procés inde-
pendentista viu el seu tram final i Catalun-
ya ja està preparada per a la independència.  

Durant la presentació de la mobilitza-
ció, el president de l’ANC, Jordi Sànchez,
va afirmar que aquest 11S “tornarem a sor-
tir al carrer per evidenciar que mantenim
la fermesa en la reivindicació de la inde-
pendència”. Al seu torn, el president d’Òm-
nium, Jordi Cuixart, va reivindicar la ne-
cessitat que “els catalans deixem de tenir un
Estat impropi per tenir-ne un de propi”.

» La mobilització de l’11S d’enguany es repartirà entre Barcelona, Tarragona, Lleida, Berga i Salt
» Agrupades sota el lema ‘A punt’, cada localitat simbolitzarà un dels cinc eixos d’un eventual Estat català

Albert Ribas
BARCELONA

Cinc ciutats, un sol clam

VOTACIÓ4El Parlament va donar ahir llum
verda al procés de desconnexió amb l’estat
espanyol. El Ple va aprovar, amb els 72 vots
de Junts pel Sí i la CUP, les conclusions de
la comissió del procés constituent en un acte
de clar desafiament al Tribunal Constitu-
cional, que ho havia prohibit amb l’argument
que desplega la declaració suspesa del 9N. 

La votació només va tenir 11 vots en con-
tra, els de CSQEP. El PP i Ciutadans van de-
cidir abandonar l’hemicicle, mentre que el
PSC va optar per quedar-se i no votar.
L’encarregada d’obrir el debat va ser  la por-
taveu de Junts pel Sí, Marta Rovira, que va
remarcar que la votació era “l’oportunitat
d’engegar el procés constituent ara i aquí”.
La resposta més dura va arribar per part del
PP. El seu líder, Xavier García Albiol, va ad-

vertir als responsables de tirar endavant la
votació que “no els sortirà gratis”, mentre Inés
Arrimadas (C’s) va afirmar que “avui és un
dia trist per a la democràcia”. Iceta (PSC) va
acusar JxSí i la CUP de “situar el Parlament
fora de la llei” i Coscubiela (CSQEP) va par-
lar d’”estafa política”. Per últim, Gabriela Se-
rra (CUP) va deixar clar que “nosaltres no te-
nim por”. La resposta del govern espanyol
a la votació va ser immediata. El president
espanyol, Mariano Rajoy, va donar ins-
truccions a l’Advocacia de l’Estat perquè faci
front al desacatament del Parlament al TC.

LA QÜESTIÓ DE CONFIANÇA, EL 28S
D’altra banda, el president Puigdemont va
anunciar ahir que la seva qüestió de con-
fiança es votarà el pròxim 28 de setembre.

Desafiant l’estat espanyol
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Actualitat a la xarxa

#Atemptats

@mvila1968: Què està passant al món?
Una altra vegada Alemanya ha estat colpe-
jada pels atemptats. Solidaritat amb el
poble alemany! Això no té cap raó de ser.

4Els morts que passen per vius
per Jordi Lleal 

Ha esclatat la notícia que hi ha
un munt de morts que conti-
nuen cobrant la pensió, i no
uns mesos mentre s’esclareix o
tramita la documentació de la
defunció, sinó anys! Es comp-
tabilitzen unes 30.000 perso-
nes mortes amb un import
mensual de 25,3 milions d’eu-
ros cobrats il·legalment. Quan
algú expira, no hi ha un met-
ge que en certifica la mort? Se
suposa que el metge ho co-
munica a la S.S. Les funeràries,
quan fan l’enterrament i/o la
incineració no han de posar la
informació del succés, a dis-
posició d’un organisme per
actualitzar el cens? No és ob-
ligat que cada cert temps, qui
cobra la pensió s’hagi de pre-
sentar en persona a l’oficina
corresponent per donar fe de
vida? La gent més gran de 85
anys es fa difícil que vagin a l’o-
ficina a donar fe de vida, però
van al metge més sovint que

ningú. Per tant, quan els visi-
ten la poden donar. El mateix
amb els que estan ingressats a
una residència, que pot passar
mensualment l’informe o el
dia que es mor algú. Els nota-
ris intervenen a l’hora de fer
efectiu el testament. També
poden passar la informació a
INSS. Si això es fa, difícilment
hi pot haver morts que passin
per vius, a no ser que hi hagi
conxorxa amb el funcionari
de torn. Tot plegat, no és res
més que la constatació que
l’estat espanyol està en plena
deriva pel desgavell i no saber
organitzar la informació entre
els diferents organismes de
l’administració central com el
INE i la INSS, per tenir un re-
gistre únic dels ciutadans que
han traspassat. Estem en una
societat en què els morts pas-
sen per vius, i els vius que
haurien de saber organitzar
els tràmits, semblen morts.

Un diari participatiu

#Dictadura

@Cierzo_bardener: Centenares de
miltares (y quizas otros detenidos por el
golpe) estan siendo torturados, violados y
desnutridos tras ser detenidos en Turquia.

#Presidenta

@apereirasole: La clara victòria (més de
7%) de Conesa té dues lectures clares:
l'ambigüitat no té lloc al procés, tampoc
entre la militància del PDC.

Aire fresc

Tots encaparrats. No ens en sor-
tim, ni econòmicament ni políti-
cament. El ciutadà no toca vores
perquè sent que a Barcelona diuen
a, a Madrid b, a Brusel·les c i, és a
clar, a Badalona hem de ballar al
so que toquen tantes orquestrines
que ni en la millor època dels cinc
o sis envelats a la platja.

Avantatges de la situació de
desequilibri generalitzat en què ens
movem? Crec que la crisi ens fa
moure, als badalonins, i això va bé.
Es va optar pel canvi de dalt a baix,
i moblem una Baratària que igu-
al farà patxoca, o no. Però és un ex-
ercici necessari de ciutadania el
que estem fent tots plegats. 

Fa pocs dies escoltava gent de
la Federació d’Empresaris –cada
vegada més presents a les xarxes,
la qual cosa trenca esquemes i la
fa més propera- parlant de dades
i reptes socioeconòmics del Bar-
celonès Nord, posant en relleu els
dèficits latents de la comarca en
formació i infraestructures. Aques-
ta opinió és assenyada, sòlida i ar-
gumentada. Però el que afalaga és
que davant d’aquesta, diguem-
ne denúncia, l’actitud de l’alcal-
dessa és  d’allargar la mà i com-
partir camí. Aquestes actituds que
darrerament anem veient a la
Casa de la Vila vénen a dir-nos que
alguna cosa es mou per a bé. Sóc
dels convençuts que ara és el mo-
ment de les administracions locals.
Recordo que aquesta reflexió la va
fer fa uns quants anys l’alcalde Ser-
ra. Després, barranc cap avall, la
crisi com una llosa i un canvi
dràstic de govern local. Entenc que
en Serra volia transmetre, sobre-
tot als empresaris, i en aquella cri-
si que s’endevinava llarga, un mis-
satge de tranquil·litat.

L’alcaldessa actual ja no pot fer
camí només amb reflexions, sinó
estirant el carro de la ciutat amb el
cavall xinès, aquell que és brillant,
intel·ligent, actua amb urgència
sense deixar passar les oportuni-
tats, i sap aconseguir l'èxit, tot ple-
gat amb una irrefrenable recerca
d'independència i llibertat. Us
imagineu tot el Consistori badaloní
format d’aquests cavalls xinesos?

Crec que aquest és el moment
ideal per a què l’equip de govern
de la Casa de la Vila que encapça-
la la Maria Dolors Sabaté encamini
la feina cap als eixos que definei-
xen una ciutat que treballa pel fu-
tur. Sabem com pensa la Sabaté i
segurament no acabarà el seu
mandat sense haver fet de Bada-
lona una ciutat de convivència. Ba-
dalona és una ciutat per viure i ser
feliços. L’espai urbà ha de servir per
integrar la convivència i afavorir la
trobada de persones amb tradi-
cions i cultures diverses. Per això
cal que aquest projecte de ciutat
que ara encapçala l’alcaldessa fa-
ciliti la cohesió social i fomenti la
convivència i les virtuts cíviques. 

Badalona ha de ser també ciu-
tat de coneixement, perquè la ciu-
tat ha canviat i vol seguir avançant.
Sortint d’aquesta crisi ferotge, la ve-
lla Bétulo es troba en un moment
excepcional ple d’oportunitats per
configurar el seu futur i millorar el
seu model. El present invita a la
imaginació i creativitat per resol-
dre els nous problemes del des-
envolupament social paral·lela-
ment al procés que el Parlament
tira endavant.

Badalona ha de ser la millor
ciutat per viure-hi i, per tant, l’A-
juntament té l’obligació de refle-
xionar des del punt de vista de la

planificació i la gestió del territo-
ri, mai mirant enrere, que ja s’ha
perdut prou temps. L’equip que
encapçala l’alcaldessa ha de ser ca-
paç de fer avançar la ciutat cap a
un model de desenvolupament
sostenible i afrontar, així, els rep-
tes socioambientals del segle XXI.
És a partir d’aquest concepte de
sostenibilitat que s’ha de reflexio-
nar en l’àmbit social i d’integració,
però també de l’habitatge, la mo-
bilitat i la qualitat de l’espai públic,
que als badalonins ens preocupa
tot això, i molt. 

Finalment, fer de Badalona
una ciutat capital. Hem passat de
la ciutat industrial a la ciutat de ser-
veis, i hem d’anar cap a la ciutat del
coneixement, cap als districtes
tecnològics, cap a activitats d’alt va-
lor afegit. Aquests són alguns dels
trets distintius de les economies
desenvolupades i conseqüència
en part de la globalització de l’e-
conomia i els mercats. 

Camí de la platja, un professor
d’institut em pregunta si l’Ajun-
tament usa l’Estratègia de Desen-
volupament Urbà Sostenible
(DUSI), una iniciativa impulsada
per la Unió Europea per propiciar
la regeneració de ciutats. La veri-
tat, no ho sé. Però si un programa
de la UE ens ajudés a fer una ciu-
tat més intel·ligent, sostenible i in-
tegradora, capaç d’atraure més
turisme i de més qualitat, seria ge-
nial. Potser una DUSI d’aquestes
ens ajudaria a valorar adequada-
ment que tenim un gran potencial
i un projecte il·lusionant al centre
històric que necessita diners. 

El professor i jo ens mirem.
Estem capficats. Estem d’acord
en baixar carrer avall. A la plat-
ja hi falta gent, ens diem.

per Estanis Alcover i Martí

4Cap a la platja hi falta gent
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Un diari obert

4Assassins, bandera
per Joan Granollacs

ASSASSINS. Aquesta setmana, la
mateixa en la qual l’Ajuntament de Bar-
celona (felicitats, Jaume Asens!) ha ra-
tificat el tancament de la vergonyosa
Llibreria Europa de Gràcia, l’Audièn-
cia de València ha ordenat retornar tot
un seguit d’objectes de propaganda
nazi que havien estat confiscats fa
anys a un dels condemnats per l’as-
sassinat de Guillem Agulló. 

Resulta difícil descriure el fàstic que
provoca que aquestes proves de con-
vicció, en comptes de ser destruïdes, si-
guin retornades a un delinqüent con-
demnat per portar a la pràctica fins a
la mort l’ideari feixista. Entretant, el
mateix Consell General del Poder Ju-
dicial que va apartar dos anys de la car-
rera judicial el jutge Vidal per pensar
diferent, donava el vistiplau a la rein-
corporació del (manifestament) de-
linqüent Daniel de Alfonso a l’Au-
diència de Barcelona, i el Borbó Felip
VI ens donava lliçons d’independència
del poder judicial des de l’Escola i al

costat del president Puigdemont. De
pandereta.

BANDERA. Durant mesos els hem
sentit sacsar la bandera del referèndum.
Es tractava, naturalment, de marejar la
perdiu. Tan aviat com han pogut l’han
desat al calaix. Tots els cinc aspirants a
dirigir Podemos a Catalunya es mani-
festaven el cap de setmana passat en
contra d’un Referèndum que convoqui
el Parlament si no és acordat amb Es-
panya, és a dir, que només defensen un
referèndum si és segur que no es farà
mai. Fins aquí hem arribat: ara toca ob-
lidar els lideratges dels Comuns i centrar-
se en la gent que comparteix un ideal de
canvi sincer. A hores d’ara ja sabem que
els qui van al davant, conservadors de
mena, només aspiren a blindar l’statu
quo. Explicar la proposta d’una Repú-
blica Catalana inclusiva i potent i posar-
la a votació: i quan arribi la policia es-
panyola, que Ada Colau, Xavier Domè-
nech i Joan Coscubiela la defensin.

41.331 habitatges
per Pedro Jesús Fernández      

Des de PAH Badalona sempre s’ha de-
nunciat el contrasentit que suposa que hi
hagi persones vivint en infrahabitatges o
al carrer mentre hi ha quasi 10.000 ha-
bitatges buits a la nostra ciutat. 

La majoria d’aquests habitatges buits
són propietat dels bancs que no respecten
la funció social que han de tenir els pisos
i especulen amb un servei al qual tots els
espanyols, segons la Constitució espanyola
i l’Estatut de Catalunya entre altres nor-
matives, tenen dret. L’article 47 de la
Constitució espanyola, en concret, asse-
nyala que “els poders públics promouran
les condicions necessàries” per garantir  un
habitatge digne i adequat per a tothom.

La PAH, des de la seva creació, ha re-
clamat al nostre Ajuntament l’aplicació de
les lleis que defensen aquest dret, com són
la Llei 18/2007 i la Llei 1/2015. Aquestes
lleis contenen mesures per obligar als
bancs a mobilitzar els pisos buits a través,
si és necessari, de la imposició de multes
coercitives i sancions.

S’entén que l’anterior govern del PP
no volgués aplicar aquestes mesures
per garantir un habitatge digne a totes les
persones afectades per l’estafa de les hi-
poteques. L’alcalde d’aleshores tenia
clar al servei de qui estava, encara que,
una i altra vegada, manifestés que volia
ajudar als més vulnerables. Per això no
és res d’estrany que sancionés a la PAH
per utilitzar un local públic per atendre
totes les persones amb problemes habi-
tacionals, la qual cosa no feia l’Ajunta-
ment, malgrat la bona predisposició de
la majoria dels treballadors socials.

Davant d’aquesta situació, la PAH va
impulsar una altra llei que deixava clar
quina havia de ser la funció principal de
l’habitatge, la Llei 24/2015, que va ser
aprovada per tots els grups polítics del
nostre Parlament.

Com tothom sap, aquesta Llei va ser
recorreguda pel PP davant del Tribunal
Constitucional. Tanmateix hi ha articles

que es poden aplicar com també es po-
den utilitzar les lleis abans mencionades.
En concret, la Llei 18/2007 prioritza la
funció social de l’habitatge i per això cal
detectar tots els pisos buits per destinar-
los a totes les persones amb problemes
residencials a Badalona.

Ara a Badalona tenim localitzats 1.331
habitatges buits propietat dels bancs. És
possible que n’hi hagi alguns d’“ocupats”
però el que la PAH considera que s’ha de
fer és comprovar la seva situació i desti-
nar-los a les persones en risc d’exclusió so-
cial o que han patit qualsevol procediment
de desnonament. Com també és necessari
destinar recursos a polítiques d’habitatge
per garantir aquest dret a l’habitatge.

També la PAH vol que l’Ajuntament
informi la ciutadania dels seus drets en ma-
tèria d’habitatge i pobresa energètica,
així com les seves vies per assegurar-los i
la possibilitat de denúncia en cas de vul-
neració d’aquests drets.

La PAH ha traslladat a tots els grans
municipis un document -Proposta d’Ac-
tuacions urgents i coordinades pel dret a
l’habitatge i els subministraments- en el
qual es proposa “les accions que els ajun-
taments han d’aplicar de forma coordi-
nada, amb urgència i de formes priorità-
ria per assegurar que el dret a l’habitatge
segueixi garantint-se sense cap escletxa”.

Ens hem reunit en tres ocasions
amb els 12 municipis amb més població
de Catalunya perquè ens expliquin com
estan aplicant les actuacions proposades
per la PAH. Cal unificar criteris i acon-
seguir ser més eficaços i resolutius. S’ha
d’evitar el patiment de centenars de
persones davant l’incertesa que qualse-
vol dia podran ser desnonats.  

A Badalona tenim pendent una re-
unió amb l’alcaldessa per tractar aquest
tema. La PAH ho té clar: volem acció i
no paraules. Exigim el compliment de
les lleis per garantir el dret de tothom
a l’habitatge i als serveis bàsics.

#JoSócNitbus

@oriolllado: Jurídicament és defensable
tornar a convocar el concurs del #nitbus.
El projecte social de @tusgsal_oficial és
sòlid. #Badalona. #josocnitbus.

#ALaCanadenca

@baguerini: Llenguatge corporal: Cha-
con i Díaz amagant les cartes. 
Parlon, a mi no m'enredareu pas. Socia-
listes, malament aneu.

#PérezAndújar

@jordigraupera: És normal arreu del
món que qui té el poder doni visibilitat a
qui li dóna la raó, com és el cas del pre-
goner de la Mercè i l'Ajuntament.

Opinió en 140 caràcters
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L’educador social, mediador co-
munitari i militant de Guanyem
Badalona en Comú, Quim Cor-
nelles, serà el nou coordinador de
l’Ajuntament al districte 6, format
pels barris del Remei, Artigues i
Sant Roc. Cornelles relleva el fins
ara coordinador Mustapha Aou-
lad, que va renunciar al càrrec per
motius laborals. 

El canvi coincideix amb un al-
tre relleu al capdavant de la ge-
rència del Consorci Badalona Sud
-on al setembre Pilar Vallès serà
ratificada en el càrrec- i amb l’a-
nunci del consistori d’impulsar
una “reflexió estratègica” per als
pròxims deu anys a Sant Roc.
“Com a govern prioritzem les po-
lítiques de convivència i d’espai pú-
blic”, explica Cornelles en decla-
racions a aquesta publicació. “Vo-

lem situar el districte 6 al mapa de
Badalona i convèncer els veïns que
això és possible”, afegeix. Tot i això,
reconeix que no es tracta d’un ob-
jectiu que es pugui complir im-
mediatament, però el nou coor-
dinador reclama “un canvi que fa
massa temps que està pendent”.

LES MATEIXES DEMANDES
Per la seva banda, l’Associació de
Veïns (AV) de Sant Roc agraeix la
feina feta a Aoulad i aprofita el re-
lleu en la coordinació per insistir
en les darreres demandes plante-

jades al govern municipal, com la
creació d’una regidoria específica
per al districte. “La regidora Taleb
dedica la meitat del seu temps a
l’àrea de Participació i el barri re-
quereix més atenció”, reivindica el
secretari de l’AV, Enrique Lara.

A més, Lara insisteix a refor-
çar la presència de policia a par-
tir del vespre -quan hi ha més in-
cidències- i a recuperar la Unitat
de Convivència de la Guàrdia Ur-
bana, precisament quan sembla
que la comissaria de la policia lo-
cal al barri podria tancar aviat.

Els veïns volen, entre altres, més presència policial als vespres. Foto: Arxiu

Canvi de noms en la coordinació
de Sant Roc, mateixos reptes
» Quim Cornelles relleva Mustapha Aoulad al timó del districte 6

» Els veïns continuen reclamant més atenció de l’Ajuntament a la zona

Un altre agost sense servei 
de l’L2 del metro a Badalona
TRANSPORT4Badalona es que-
darà un estiu més sense el ser-
vei de l’L2 del metro. Transports
Metropolitans de Barcelona
(TMB) ha anunciat que des de
l’1 fins al 28 d’agost el tram en-
tre les parades de La Pau i Ba-
dalona Pompeu Fabra estarà ta-
llat per “obres de modernització
de la infraestructura i millora de
les vies”.

Com a servei alternatiu,
TMB oferirà un servei d’autobús
que tindrà parada a les estacions
afectades per les obres, és a dir,
Verneda, Artigues-Sant Adrià,

Sant Roc, Gorg i Pep Ventura.
La companyia metropolitana
de transport ha assegurat en un
comunicat que aquest servei al-
ternatiu tindrà els mateixos ho-
raris que el metro.

D’altra banda, TMB justifi-
ca aquestes noves obres a cau-
sa de les filtracions d’aigua que
afecten el túnel per on circulen
els combois. Unes filtracions
que, segons TMB, acceleren el
procés de desgast de la in-
fraestructura.

El pressupost total de les
obres és de 4,3 milions d’euros.

Fons de 270.000 euros per a
projectes d’emprenedoria

ECONOMIA4L’Ajuntament im-
pulsarà un pla de finançament
per a projectes d’emprenedoria.
Serà gestionat per l’Institut Mu-
nicipal de Promoció de l’Ocu-
pació (IMPO) i la Fundació Ac-
ció Solidària Contra l’Atur i es-
tarà dotat amb 270.000 euros.

El fons preveu fer préstecs
sense interès a persones o
col·lectius que presentin un pro-
jecte de negoci viable i creador
d'ocupació. L’import dels prés-

tecs dependrà de cada projecte
i el termini per tornar-los serà
com a màxim de 5 anys. 

“És una eina més per in-
centivar l’activitat econòmica”,
considera el segon tinent d’al-
caldia, Àlex Mañas. “El pla ser-
virà per potenciar el desenvo-
lupament local, ajudar a per-
sones amb dificultats econò-
miques i a empreses o entitats
socials en la creació de nous
llocs de treball”, conclou.

‘No puc esperar!’ | Donatiu de La Caixa
L’Obra Social de La Caixa ha fet un donatiu de 24.000 euros a l’Associació de Malalts de
Crohn i Colitis Ulcerosa de Catalunya en el desplegament del projecte No puc esperar!.
La iniciativa es desenvolupa també a Badalona i té com a objectiu que les persones amb

aquesta patologia puguin utilitzar els lavabos d’establiments de diverses característiques.

Redacció
SANT ROC

Juan Fernández relleva Albiol al
capdavant del PP de Badalona

ÚLTIMA HORA4 El fins ara por-
taveu del PP a Badalona, Juan Fer-
nández, rellevarà l’exalcalde Xavier
García Albiol al capdavant del
grup municipal popular, segons va
avançar ahir Badalona Comuni-
cació. El relleu també implica que
el regidor Miguel Jurado exercei-
xi a partir d’ara de portaveu. El can-
vi en la presidència del grup no su-
posa, però, que Albiol hagi de re-
nunciar a l’acta de regidor.

SUPORT DEL PLE AL 9N
Precisament l’absència del regidor
del PP Xavier Garcia Albiol, su-
mada a la d’un altre regidor popular
i una socialista, va permetre que el

Ple municipal aprovés dimarts
una moció presentada per CiU de
suport a l’expresident de la Gene-
ralitat, Artur Mas, l’exvicepresi-
denta, Joana Ortega, l’exconse-
llera d’Ensenyament, Irene Ri-
gau, i el líder de Convergència a
Madrid, Francesc Homs, amb mo-
tiu de la seva imputació per l'or-
ganització del 9N.

El text va rebre els vots a favor
de CiU i dels grups de govern, men-
tre que els regidors presents del PP,
PSC i Ciutadans van fer-ho en
contra. La situació va produir un
empat que l’alcaldessa, amb el seu
vot de qualitat, va desfer donant per
aprovada la proposta.
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Acaba el projecte infantil
d’interculturalitat a Sant Roc
CONVIVÈNCIA4Uns 200 nens i
nenes del districte 6 de la ciutat
han participat en el projecte A la
plaça! Un estiu d'art per la con-
vivènciaque s'ha centrat en la mi-
llora de l’espai públic a la plaça
Sant Roc. 

Precisament, l’acte de cloen-
da del projecte es va celebrar el 21
de juliol en aquest espai, on els
participants han treballat per re-
habilitar la pista de bàsquet i

han construït una tarima mòbil.
El projecte tenia com a principal
objectiu potenciar la convivència
entre els infants de la zona sud de
Badalona i ha estat impulsat en
el marc del Projecte d'Interven-
ció Comunitària Intercultural de
l'Obra Social "la Caixa".

A banda dels treballs de re-
habilitació s’han fet activitats de
circ, cuina saludable i tallers
sensorials.

La nova temporada teatral
programa 23 espectacles

TEATRE4Ja es coneixen 23 es-
pectacles de la temporada 2016-
2017 als teatres públics de Ba-
dalona. A partir del setembre el
teatre i la dansa tornaran a ocu-
par els escenaris del Zorrilla, el
Principal i el Blas Infante.

La companyia Las Divinas
obrirà la temporada al Zorrilla
amb Enchanté!, que recrearà
un cabaret berlinès de principis
del segle XX. Més tard serà el
torn d’Alberto Sanjuan i Willy
Toledo amb El Rey -on parodien
la figura de Joan Carles I- i de la
badalonina Marta Marco, que
encapçala el repartiment de
Dansa d’agost, juntament amb
Nora Navas.

Al desembre, l’actriu Concha
Velasco aterrarà a Badalona
amb el muntatgeReina Juana,
dirigit per Gerardo Vera.

ROGER MAS, PROTAGONISTA
Pel que fa a la música, el gran
nom propi de la temporada serà
Roger Mas, amb el seu últim tre-
ball Irredempt. A més, Martí Se-
rra també presentarà Cançons
Mecanoscrites.

Les entrades i abonaments
es poden comprar per Internet
a la web del Teatre Zorrilla o de
Ticketea i a les taquilles del te-
atre fins demà i a partir de l’1 de
setembre en el seu horari d’o-
bertura habitual.

Badalona ha aportat el seu granet
de sorra a la Conferència Habitat
3 que l’ONU celebrarà a Quito
(Equador) a l’octubre i que servi-
rà per elaborar una nova agenda
per al desenvolupament urbà dels
seus estats membres. Entre les
conclusions que s’hi inclouran hi
haurà les abordades del 21 al 24 de
juliol a Gwangju, Corea del Sud, en
el Fòrum Mundial de Ciutats per
als Drets Humans 2016 (WHRCF),
que va comptar amb la participa-
ció del tercer tinent d’alcaldia i re-
gidor de l’Àmbit Badalona De-
mocràtica, Jose Téllez.

COOPERACIÓ 
El WHRCF tenia com a objectiu
compartir experiències entre ciu-
tats de tot el món compromeses
amb els drets humans i enfortir les
relacions entre elles. En aquest
sentit, l’objectiu era conèixer l’ex-
periència de Badalona -únic mu-
nicipi català convidat- en la de-
fensa de la sobirania de les ciutats
perifèriques.

Téllez va defensar un canvi en
el model de desenvolupament
econòmic. “Si les ciutats compe-

teixen entre elles, estem morts”,
assegura el tercer tinent d’alcalde.
“S’ha d’apostar per la cooperació
entre ciutats perifèriques i per la
participació ciutadana”, afegeix.

D’altra banda, Téllez també va
defensar en aquesta trobada mun-
dial la necessitat que els estats des-
centralitzin les seves competències
i deixin més marge d’actuació a les
ciutats en les polítiques relacio-
nades més directament amb la de-
fensa dels Drets Humans, com les
d’habitatge. “Hem trobat molts
punts en comú amb les ciutats pe-
rifèriques de París o de Ciutat de
Mèxic”, explica Téllez, que, tot i l’e-
vident diferència de context entre
unes i altres, assegura que la ma-
joria de ciutats perifèriques del
món han d’afrontar problemes co-

muns. Pel que fa a les solucions,
segons el regidor, cal dialogar
amb les grans ciutats.

Ara, les conclusions del
WHRCF de Gwangju s’abordaran
en la reunió a Indonèsia del comitè
preparatori de la Conferència Ha-
bitat 3 i posteriorment la celebra-
ció de l’esdeveniment a Quito ser-
virà per enllestir l’agenda de l’O-
NU en matèria de polítiques ur-
banes. 

Les propostes de les Nacions
Unides no seran vinculants, però
Téllez confia que les propostes fe-
tes per les ciutats no caiguin en l’o-
blit. “La pressió que es fa als estats
d’aquesta manera és més gran que
la que podríem fer les ciutats pe-
rifèriques individualment”, con-
clou el regidor.

El tercer tinent d’alcaldia, Jose Téllez, al WHRCF a Corea del Sud. Foto: Twitter

Badalona aporta a l’ONU la seva
experiència de ciutat perifèrica

Redacció
BADALONA
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El Ple Municipal del 25 de juliol
va aprovar la moció presentada
per SOM Gramenet que instava
l’Ajuntament a demanar l’ab-
solució dels encausats pel cas
Som 27 i Més, un grup de 27 per-
sones -25 estudiants, un profes-
sor i un treballador d’adminis-
tració i serveis- que van ocupar
el rectorat de la Universitat Au-
tònoma de Barcelona (UAB) l’a-
bril del 2013. Ara la Fiscalia els
demana penes que, en total, su-
men 300 anys de presó per de-
lictes de desordres públics i vio-
lació de domicili jurídic. 

El regidor de SOM, Oriol
Corral, és un dels estudiants
que va ocupar el rectorat i ara la
fiscalia sol·licita per a ell una
pena de 14 anys de presó, ja que
també se l’acusa d’un presump-

te delicte de coaccions, per un es-
crache a l’exvicerectora de la
UAB i militant d’ICV, Sílvia Ca-
rrasco. Precisament va ser Ca-
rrasco qui va facilitar als Mossos
d’Esquadra informació sobre
deu de les persones que havien
ocupat el rectorat.

ESMENES DEL PSC
La moció es va aprovar amb els
vots de SOM, GE-ICV-EUiA i
PSC, després que el govern mu-

nicipal presentés diverses es-
menes. Entre altres qüestions,
l’executiu de Parlon va demanar
retirar el punt que sol·licitava a
la Fiscalia la retirada de les acu-
sacions, argumentant que aquest
tipus de peticions no entren dins
l’àmbit competencial del con-
sistori. Per la seva banda, el PP
i C’s van votar-hi en contra.

Dimarts, el Ple de Badalona
també va votar una moció a fa-
vor de l’absolució dels encausats.

Corral va rebre el suport de diversos assistents al Ple. Foto: SOM

L’Ajuntament demana l’absolució
dels encausats de Som 27 i Més

» El Ple aprova la moció presentada per SOM i esmenada pel PSC
» La Fiscalia sol·licita 14 anys de presó per al regidor Oriol Corral

Parlon demana afrontar 
el debat sobre el referèndum

POLÍTICA4Núria Parlon ha tor-
nat a ser protagonista de l’agen-
da política nacional. El 22 de ju-
liol, en un acte organitzat pel
PSC a l’Hospitalet de Llobregat,
l’alcaldessa de Santa Coloma va
defensar obrir el debat sobre un
referèndum a Catalunya acordat
amb l’estat espanyol. “Catalunya
vol la renovació d’un contracte
que ja està esgotat”, va afirmar la
batllessa. “És difícil però s’ha de
poder parlar de tot”, va afegir.

El PSC ja havia posat sobre la
taula la possibilitat d’un referèn-
dum a la canadenca -és a dir, pac-
tat amb l’estat- si una hipotètica

reforma constitucional fracassa i
Parlon va demanar afrontar el de-
bat sense por, tot i no especificar
quina seria la seva postura en
aquest debat.

L’alcaldessa va demanar que
el PSC busqui solucions a la si-
tuació de bloqueig entre Cata-
lunya i l’estat, i ho va fer davant la
presidenta andalusa, Susana Díaz,
que té aspiracions de liderar el
PSOE. 

Díaz va aprofitar el seu torn de
paraula per reivindicar el seu
partit com l’únic que pot solucio-
nar el conflicte territorial. Sembla,
però, que sense referèndums.

La Generalitat no reduirà 
els grups de secundària

ENSENYAMENT4Finalment la
Generalitat ha rectificat i ha ac-
ceptat mantenir els dos grups de
secundària -un a l’Institut Puig
Castellar i l’altre a La Bastida- que
inicialment tenia intenció de no
obrir el curs 2016-2017. Així
doncs, el curs que ve, la ciutat tin-
drà tres línies de secundària més,
tal com havia previst la Taula
mixta de planificació, integrada
pel consistori i la Generalitat.

D’altra banda, el departa-
ment d’Ensenyament també ha
anunciat que dotarà Santa Colo-
ma de més professorat, espe-

cialment aquell preparat per
atendre necessitats educatives
especials.

A més, el Ple municipal de di-
lluns va aprovar una declaració
del Consell Escolar Municipal
que demana a la Generalitat do-
tar de més recursos els centres
educatius públics colomencs, so-
bretot aquells ubicats en entorns
socials més desafavorits. 

Durant el Ple, representants
del Consell van demanar col·la-
boració per assolir un nivell
de satisfacció desitjable envers
l’educació a la ciutat.

La PAH es mobilitza per
demanar empadronaments

HABITATGE4La Plataforma
d‘Afectats per la Hipoteca (PAH)
i l’Ajuntament s’han enfrontat a les
xarxes després que la plataforma
llancés una campanya per exigir al
consistori l’empadronament de
veïns que ocupen pisos d’entitats
bancàries. 

La PAH ha denunciat que el
govern municipal posa traves al
seu empadronament i considera
que l’Ajuntament pot atorgar el pa-
dró comprovant el lloc de resi-

dència dels sol·licitants. Per la
seva banda, el consistori ha de-
fensat les seves polítiques d’habi-
tatge i recorda que treballa con-
juntament amb la PAH, com per
exemple a la Taula d’Habitatge i
Pobresa. A més, l’Ajuntament as-
segura que està estudiant la si-
tuació dels veïns que han ocupat
pisos propietat de bancs.

Sigui com sigui, la PAH es
manifestarà avui a les deu del
matí a la plaça de la Vila.

Parc de Bombers | “Bandera separatista”
El grup municipal de Ciutadans ha demanat a l’Ajuntament que insti el departament d’Interior de la Ge-
neralitat a retirar la “bandera separatista” que oneja des de fa uns dies al Parc de Bombers. El que Ciuta-

dans qualifica de “bandera pirata” és en realitat un símbol modernitzat de la bandera negra utilitzada
pels catalans durant la Guerra de Successió, a la qual s’ha afegit la creu de Santa Eulàlia i una estrella.

Andreu Merino
SANTA COLOMA
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Sant Adrià

Un grup de 46 veïns del bloc Ve-
nus, al barri de la Mina, han de-
nunciat el Consorci de la Mina al
Jutjat Contenciós Administratiu 8
de la Ciutat de la Justícia. El mo-
tiu de la denúncia és la paràlisi en
el procés d’expropiació i enderroc
de l’edifici. El Consorci va aprovar
l’enderroc del bloc el 2002, en el
marc del Pla especial de reorde-
nació i millora (PERM) del barri,
i el 2009 va aprovar el procés d’ex-
propiació dels habitatges i el rea-
llotjament dels seus ocupants.
“Vivim en unes condicions de-
plorables”, denuncia Paquí Jimé-
nez, portaveu dels denunciants,
més de sis anys després de rebre
el compromís de reallotjament.

En aquest sentit, els veïns en-
tenen que el retard en l’expropia-
ció i el reallotjament els ha causat
uns prejudicis pels quals demanen
60.000 euros per cap al consorci,
la qual cosa suposa una xifra glo-
bal de 2,7 milions d’euros en con-
cepte d’indemnització.

“INACTIVITAT ADMINISTRATIVA”
Tal com va avançar Línia Nord,
els veïns feia mesos que estudia-
ven demandar el Consorci de la
Mina -integrat pels ajuntaments
de Barcelona i Sant Adrià, la Di-
putació i la Generalitat- i final-
ment han fet el pas. 

Al novembre, els demandants
van presentar un requeriment al
consorci perquè tirés endavant
l’enderroc. Davant la falta de
resposta, han optat per la via del
contenciós administratiu.

Els demandants asseguren
que el consorci no ha entregat al
Jutjat d’Expropiació de Catalun-
ya les al·legacions presentades el
2010 contra la taxació dels seus
pisos feta per l’administració i
contra l’exigència del consorci
d’un pagament de 40.000 euros
per poder accedir als habitatges
on havien de ser reallotjats. 

D’altra banda, amb la de-
manda els veïns volen desblo-
quejar la situació del bloc, després
que el 2014 el Consorci es desdi-
gués del compromís inicial d’en-
derrocar-lo. 

Des d’aleshores, el bloc Ve-
nus s’ha anat degradant pro-
gressivament i actualment l’im-
moble no garanteix les mínimes
condicions d’habitabilitat en
matèria de salubritat o segure-
tat. Paral·lelament, el col·lectiu
d’advocats Ronda -represen-
tant dels demandants- assegu-
ra que fa gairebé set anys que els
pisos construïts per reallotjar els
afectats estan sense utilitzar "i
permanentment vigilats per evi-
tar que siguin ocupats”.

DECLARACIONS CREUADES
La demanda posa novament en
evidència el caos generat a la
Mina per la gestió del bloc Venus.
Al maig, el consorci va rectificar
i es va comprometre de nou a
“buscar tots els recursos i estu-
diar totes les fórmules per dur a
terme l’ordre d’enderroc”. Al
mateix temps, però, l’ens va
anunciar que rehabilitaria pisos
del bloc per destinar-los a lloguer
social. Una mesura que el presi-
dent executiu del consorci de la
Mina, Francesc Iglesias, no va
considerar incompatible.

Sigui com sigui, la voluntat del
consorci xoca amb els plans del go-
vern municipal de Joan Callau,
que des de l’inici de mandat ha vol-
gut rehabilitar el bloc. “No anirà a
terra. Volem canviar el pla de re-
forma de la Mina”, assegurava el
batlle en una entrevista concedi-
da a aquesta publicació al gener.

Caldrà veure, doncs, si la via ju-
dicial desencalla el projecte que no
han volgut o pogut tirar endavant
Sant Adrià, Barcelona, la Diputa-
ció i la Generalitat.

El bloc pateix un alt grau de degradació. Foto: Arxiu

Els veïns de Venus exigeixen
2,7 milions d’euros al Consorci
» 46 veïns denuncien la paràlisi del procés d’expropiació del bloc
» L’enderroc de l’edifici, aprovat el 2002, continua sense concretar-se

Entreguen 8.512 firmes
contra el crematori

MOBILITZACIÓ4La Plataforma
Stop Crematori ja ha lliurat a l’A-
juntament les 8.512 firmes de
veïns de Sant Adrià que s’oposen
a la instal·lació d’un crematori dins
el tanatori projectat als terrenys de
la Catalana. El lliurament es va fer
ahir al matí, després d’una entre-
vista entre representants de la
plataforma i l’alcalde, Joan Callau.

L’entrega de les signatures es
produeix després que l’Ajunta-
ment, el Consell Comarcal del
Barcelonès i Tanatori Litoral –em-
presa adjudicatària del complex
funerari– ja hagin celebrat la pri-
mera reunió del procés de nego-
ciació per trobar alternatives a la
instal·lació del front crematori, tal
com demanava una moció apro-

vada al Ple de maig. El consistori
explica que per ara no s’ha trobat
cap solució i les tres parts es reu-
niran de nou al setembre. Men-
trestant, les llicències d’obres i ac-
tivitats per al nou tanatori conti-
nuen sense entregar-se.

D’altra banda, el govern mu-
nicipal ha encarregat un informe
jurídic extern per valorar la via-
bilitat d’evitar la instal·lació del
forn, prevista en el plec de condi-
cions de l’adjudicació.

Avui al matí hi ha convocada
la segona reunió de la comissió de
seguiment de les negociacions.
“Hem de ser ferms. Ho tenim
complicat però no impossible”,
considera Pilar Raja, membre de
la Plataforma Stop Crematori.

L’adrianenc Pérez Andújar
serà el pregoner de La Mercè

FESTES4L’escriptor i periodista
adrianenc Javier Pérez Andújar
serà el pregoner de les festes de La
Mercè de Barcelona.

L’obra de Pérez Andújar s’ha
caracteritzat per les aportacions
que els seus assajos, però també
les seves novel·les, han fet a la his-
toriografia de Sant Adrià i dels ba-
rris d’extraradi de Barcelona.
Amb obres com Los príncipes va-
lientes o Paseos con mi madre,
Pérez Andújar ofereix una ra-
diografia de la identitat d’aques-
tes zones, així com de les lluites
veïnals o vagues que han marcat

el caràcter d’aquest territori al
llarg dels anys.

El seu nomenament com a
pregoner, però, ha aixecat polè-
mica, sobretot a les xarxes socials,
on diversos usuaris han recordat
l’article Marina y la catalanofo-
bia, que Pérez Andújar va publi-
car a El País fa poc més d’un any.
“La pressió que s’exerceix sobre
qui no combrega amb la causa in-
dependentista els fa objectes d’as-
setjament i linxaments verbals
col·lectius”, deia l’escriptor, a més
de defensar la normalització del
terme “catalufo”.

Franquisme | Reparació de les víctimes
El Ple de dilluns va aprovar la moció presentada per ERC de condemna del fran-

quisme i suport a la Proposició de llei de reparació jurídica de les víctimes, en trà-
mit al Parlament. La condemna a la dictadura va ser unànime per part de tots els

grups, mentre que PP i C’s es van abstenir en el punt de suport a la llei catalana.

Andreu Merino
LA MINA
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Obertes les inscripcions per al
viatge de gent gran a Cantàbria
OCI4Ja estan obertes les ins-
cripcions per al viatge a Cantà-
bria que organitza el Casal de
Gent Gran Joan Maragall del 25
al 30 de setembre. Les persones
que s’hi vulguin apuntar tenen
temps de fer-ho fins al final
d’aquest mes de juliol.

Durant el viatge es visitaran
diversos municipis càntabres, es
faran excursions amb guia i es
visitaran coves, museus i parcs
d’aquesta regió del nord de l’es-
tat, que té alguns dels reclams
turístics més destacats de la Pe-

nínsula Ibèrica, com la badia de
Santander, les coves d’Altimira
o Santillana del Mar.

El viatge inclou assegurança
turística i té un preu de 399 eu-
ros per l’allotjament en un ho-
tel amb pensió completa.

Aquells que vulguin disposar
d’una habitació individual hau-
ran de pagar un suplement de
100 euros.

Per rebre més informació
s’ha habilitat l’adreça electròni-
ca casajmaragall@gmail.com i
el telèfon 93 469 35 87.

Biblioteca Tirant lo Blanc | Tercer Concurs d’Instagram
Fins a l’11 de setembre, la Biblioteca Tirant lo Blanc organitza el III Concurs 

de fotografies d’Instagram. Les imatges han de reflectir instants de lectura 
durant l’estiu i s’han de penjar amb les etiquetes #bibliomontgatestiu16 i 

#bibliomontgat. El premi serà un val de 50 euros per a la compra de llibres.

Disposar d’un local social propi
per poder ampliar el ventall d’ac-
tivitats el curs vinent. Aquest és el
principal objectiu de l’Associació
de Pares de Montgat i Tiana (As-
pamoti), dedicada a joves amb dis-
capacitat intel·lectual. “Tenir el
nostre propi local implicaria una
estabilitat i una independència que
ara no tenim”, explica la presi-
denta d’Aspamoti, Eva Marín.
Fins ara, l’associació programa ac-
tivitats en funció de la cessió d’es-
pais dels ajuntaments de Montgat
i Tiana i el canvi suposaria, segons
indica Marín, poder programar
noves activitats als matins.

Aspamoti ja està negociant
per l’adquisició del nou local i la
voluntat és que aquest estigui
ubicat a Montgat. 

ANY DE CREIXEMENT
El repte del nou local arriba des-
prés d’un any de creixement de

l’entitat. “Cada cop més gent ens
coneix i sap què fem”, assegura la
presidenta. Bona prova d’això és
el creixement d’Aspamoti a les xar-
xes socials durant aquest curs, en
què ha guanyat 500 seguidors a
Facebook.

D’altra banda, Marín fa es-
pecial esment al treball conjunt
amb el Centre Cultural i Recre-
atiu de Montgat, així com a l’a-
cord amb la Sala Sarau per fer-
hi un cop al mes les sessions de
l’anomenada ‘disco capaç’, una

sessió de discoteca pensada es-
pecialment per a joves amb dis-
capacitat intel·lectual. “Aquest
era un dels nostres grans ob-
jectius d’aquest curs i l’hem po-
gut complir”, afirma satisfeta
Marín.

A més, Aspamoti també tan-
ca un curs en què s’han pogut
oferir més activitats diàries com
tallers de ceràmica, lectura i es-
criptura, a banda de fer funcio-
nar l’hort de l’associació al mà-
xim de la seva capacitat.

La ‘disco capaç’ ha estat un dels grans èxits d’enguany d’Aspamoti. Foto: Arxiu

Aspamoti espera disposar
aviat d’un local social propi

Redacció
MONTGAT

Foto: Wikimedia (soyignatius)
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Tiana

Astralic Jerosound, últim
concert als jardins Lola Anglada
MÚSICA4El cicle de nits de
música als jardins de Lola An-
glada acabarà avui amb l’es-
pectacle Astralic Jerosund, una
innovadora proposta del cantant
i guitarrista Jero Castellà.

L’espectacle consta de dues
parts força diferenciades. Per
una banda, Astralic és una apos-
ta per la música folk, new age i
film music. De l’altra, Jero-
sound barreja el funk, amb tocs
pop, blues i jazz i presenta un re-
pertori de temes propis i ver-
sions, usant percussions, calaix
i loops en el seu directe.

El concert començarà avui a
les deu de la nit i Castellà comp-
tarà amb l’acompanyament
d’Anna Pujós a la percussió i al
teclat i de Carles Domingo a la
bateria.

D’aquesta manera, Astralic
Jerosound posarà punt final a
un cicle de concerts que també
ha acollit als jardins de Lola An-
glada els grups Sambala, Una i
Marés, passant de la música
tradicional brasilera a les músi-
ques de diferents estils pròpies
dels diversos territoris de la Pe-
nínsula Ibèrica.

Coral de Tiana | Actuació a l’Adifolk
La Coral de Tiana participarà diumenge en la cloenda del 29è Aplec de cultura
popular i folklore català organitzat per Adifolk, que se celebrarà a Perpinyà. La

coral actuarà a les nou del vespre davant la catedral i posarà punt final a aques-
ta nova edició d’un dels festivals culturals de referència als Països Catalans.

El Consorci del Parc de la Se-
rralada Litoral, del qual forma
part Tiana, ha elaborat un pla
d’actuació per combatre les pla-
gues que afecten les pinedes de
la zona, principalment a causa de
la presència de l’escarabat To-
micus, un animal perforador
que normalment ataca els pins
debilitats. Algunes altres de les
amenaces són la processionària
o els fongs.

CINC LÍNIES D’ACTUACIÓ
El pla dissenyat pel consorci
consta de diversos eixos, el pri-
mer dels quals és dur a terme
una diagnosi dels pins del parc.

D’altra banda, el fet que gai-
rebé la totalitat de les pinedes de
la zona siguin de titularitat pri-
vada obliga a localitzar els pro-
pietaris i assessorar-los en ma-
tèria de prevenció de plagues. A
més, es volen introduir canvis en

els treballs de manteniment
d'infraestructures de prevenció
d'incendis i establir un circuit
d'intercanvi d'informació entre
les administracions implicades.

En aquest sentit, la signa-
tura d’un conveni de col·labo-
ració entre la Diputació de Bar-
celona, diversos ajuntaments, el
Consorci del Parc de la Serra-

lada Litoral i l'Associació de
Propietaris Forestals de la Se-
rralada Litoral Central perme-
trà disposar de 70.000 euros
per desenvolupar accions de
gestió forestal, com fer aclari-
des de millora en pinedes de pi
pinyer o dur a terme una se-
lecció de tanys d'alzina per tal
de reduir la densitat arbòria.

Els pins han de fer front a diverses amenaces. Foto: Arxiu

En marxa el pla per fer front 
a les plagues a les pinedes

Redacció
TIANA
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La Fundació Badalona Capaç
va presentar abans-d’ahir 591
signatures al registre de l’Ajun-
tament exigint que el projecte
dels Mercadona vinculat a la
nova seu de l’entitat s’elevi al Ple.
En principi estava pensat que la
qüestió es debatés en la passada
sessió, però el canvi de parer de
Guanyem respecte del projecte
va fer que el govern municipal es
donés un termini fins a finals de
setembre per buscar una mane-
ra d’ajudar BDN Capaç que no
comportés dos Mercadona més
a la ciutat. En aquest sentit,
Maite Arqué, presidenta de l’en-
titat, explica a Línia Nordque es-
tudiaran qualsevol proposta al-
ternativa que tingui “lògica”. 

Amb el lliurament de les sig-
natures –moltes d’elles de pares
dels usuaris del centre– l’entitat
vol expressar la seva indignació
amb l’aturada del projecte i ha

tornat a exigir que es porti a Ple
al més aviat possible. 

Qui també ha aprofitat per
fer pressió han estat els col·lec-
tius contraris a l’arribada de
dos nous Mercadona a la ciutat
a canvi del nou edifici per a
BDN Capaç. Salvem el Turó de
l’Enric, la plataforma No al Mer-
cadona, l’Associació de Veïns de
Bufalà i la Federació d’Associa-
cions de Comerciants, van pro-

tagonitzar una protesta amb
pancartes a la plaça de la Vila
poc abans de l’inici de la sessió
plenària de dimarts i van acce-
dir més tard a la sala de plens
amb samarretes en contra de l’a-
rribada de la marca valenciana. 

Per altra banda, Salvem
Turó de l’Enric va celebrar dis-
sabte passat dia 23 una ‘Nit
d’Estels’ per “salvaguardar-lo”
del Mercadona projectat allà.

Badalona Capaç fa pressió 
pel Mercadona amb 600 firmes
Redacció
BADALONA

Un estudi apunta la 
recuperació del comerç català
TENDÈNCIA4Segons l’Enques-
ta de Salut del Comerç 2016,
l’ESCO, publicada fa pocs dies
més del 40% del comerç català
està en fase de “recuperació”,
mentre que el 30% dels negocis
gaudeixen de “bona salut”.

L’ESCO indica que, per se-
gon any consecutiu, “hi ha més
comerços que incrementen ven-
des i beneficis”, en detriment
dels que en perden. 

En aquesta línia, l’estudi as-
senyala que durant el primer tri-
mestre d’enguany va haver-hi
“més vendes i més obertures”,
tot i que els marges comercials
“van ser més reduïts”. 

Tot i així, l’ESCO recorda que
la crisi econòmica encara no ha
passat. “No podem obviar que
prop del 30% de les botigues te-
nen un estat de salut “delicat”,
afirma l’anàlisi. 

Èxit de les ‘Rebaixes a la 
Fresca’ de l’ACI Santa Coloma
SANTA COLOMA4L’Associació
del Comerç i la Indústria (ACI) va
voler donar un impuls a la cam-
panya de rebaixes amb una jor-
nada de botigues al carrer que va
celebrar dissabte passat a la ram-
bla Sant Sebastià. 

Les Rebaixes a la Fresca va
arrencar dissabte a la tarda i va
finalitzar a mitjanit, després d’u-
nes hores intenses de comerç,
gastronomia i música. Des de l’A-
CI expliquen a aquesta publica-

ció que la fira va comptar amb un
“gran èxit de participació”, su-
perant “amb escreix” els resultats
de la passada edició de la mostra,
que va tenir lloc al parc Europa. 

Fins a les vuit de la tarda, a
més de les parades dels boti-
guers, es van celebrar tallers i ac-
tivitats infantils. I a partir de les
vuit va ser el torn dels concerts,
que es van allargar fins ben en-
trada la nit, de la mà d’artistes
com ElToni, ElPaco & ElCristian. 

Moment de l’entrada de les signatures. Foto: BDN Capaç

Badalona | Campanya d’inspecció de terrasses
L’Ajuntament està duent a terme una campanya informativa adreçada als propietaris de

les 500 terrasses de la ciutat amb la voluntat de fer compatible la seva activitat amb el
descans dels veïns i veïnes. Els responsables de la campanya han inspeccionat les terras-

ses i han emplaçat els empresaris a respectar les ordenances municipals de civisme. 
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Esports Sant Adrià | L’Snatt’s, descontent amb la distribució de l’LF2
Embolic a la vista. L’Snatt’s Sant Adrià i els altres clubs catalans de Lliga Femenina 2 (el Segle XXI, el

Lima-Horta Barcelona i el Joventut Les Corts) han rebut amb sorpresa i enuig la nova distribució de
la competició que farà la RFEB. Els catalans són al grup A, de manera que hauran de viatjar a Galícia,

Astúries, Castella-Lleó i el País Basc, uns desplaçaments molt més costosos que els del curs passat.

“El Joventut és un equip històric,
un referent. Assumeixo amb il·lu-
sió el repte, tot i que sóc conscient
de les dificultats que hi haurà”.
Diego Ocampo va parlar clar i ca-
talà en la seva primera compa-
reixença com a tècnic de la Pen-
ya ahir al migdia a l’Olímpic.

El gallec, que arriba d’Estu-
diantes (fa el camí invers que
Salva Maldonado, que marxa cap
a Madrid) va fer tota una decla-
ració d’intencions d’adaptar-se
al model Joventut. “No només sóc
el tècnic del primer equip, sinó
que ajudaré a treballar tots els en-
trenadors de la base”, va apuntar
Ocampo, que a banda d’haver
dirigit el conjunt estudiantil tam-
bé té experiència ACB amb l’U-
CAM Múrcia. A més, el tècnic
d’Ourense ha treballat com a as-
sistent amb Aíto García Reneses,

Joan Plaza, Pedro Martínez i el
mateix Maldonado.

Ocampo va explicar que els ju-
gadors veterans també han de ser
els líders perquè “no només és fei-
na de l’entrenador”, va assegurar
que l’estil pot variar en funció de
la plantilla, a qui farà “treballar de
valent” -de moment només en té
la meitat- i va explicar que l’ob-
jectiu és fer “el millor equip pos-
sible, però ara mateix és absurd
parlar de la Copa o del play-off”. 

ABALDE SEGUEIX AMB ESPANYA
Per la seva banda, dilluns passat
Alberto Abalde va jugar el seu
tercer partit amb la selecció es-
panyola en la preparació del
conjunt de Sergio Scariolo per als
Jocs Olímpics. Tot i que la par-
ticipació del gallec fins ara ha es-
tat gairebé testimonial (4 minuts
contra Lituània i 2 i 5 minuts en
el doble enfrontament contra
Veneçuela), l’escorta tindrà avui
una nova oportunitat de sumar
minuts. Espanya disputarà

aquesta tarda el darrer compro-
mís amistós abans de la cita
olímpica a les 7 de la tarda al pa-
velló Príncep Felip de Saragos-
sa contra Costa d’Ivori.

Un altre escorta, en aquest
cas amb passat verd-i-negre,
Brandon Paul, ha estat contrac-
tat pels Philadelphia 76ers i la

temporada que ve serà com-
pany d’equip, entre d’altres, del
canari Sergio Rodríguez i del
número 1 del draft de l’NBA,
l’australià Ben Simmons.

EL PRAT, VINCULAT UN ANY MÉS
Per altra banda, tot i que a final de
temporada semblava que la rela-

ció es trencava, la setmana pas-
sada l’Esportiu va avançar que,
per tretzena temporada, el Jo-
ventut i el CB Prat mantindran la
seva relació. D’aquesta manera,
jugadors com Sergi Costa, Oscar
Amo, Terrence Bieshaar o Xabi
López-Arostegui jugaran el curs
que ve al Joan Busquets.

La Penya escull Diego Ocampo
» El tècnic gallec substitueix Salva Maldonado i serà verd-i-negre les pròximes dues temporades
» L’entrenador es mostra “il·lusionat pel repte i el projecte malgrat les dificultats que hi haurà”

Redacció
BADALONA

Un moment de la presentació d’Ocampo (dreta) d’ahir al migdia. Foto: CJB
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L’Adrianenc debutarà a la
lliga contra el Palautordera

SANT ADRIÀ4Compte enrere
per al dia 25 de setembre. Aquell
diumenge es donarà el tret de
sortida a una nova temporada de
la Primera divisió estatal mas-
culina d’handbol.

Serà el novè curs consecutiu
de l’Adrianenc a la categoria. En
tots ells, el conjunt lila ha acabat
entre els sis millors classificats
(va disputar les fases d’ascens
sense èxit a les temporades
2009-10, 2013-14 i 2014-15) i  de
cara al curs que ve s’ha confec-
cionat una plantilla amb tots
els elements per tornar a optar
a l’ascens a Divisió de plata.

Els adrianencs viatjaran fins
al Vallès Oriental per encetar la
competició a la pista de l’Hand-

bol Palautordera Salicru. L’afició
haurà d’esperar una setmana
més per poder gaudir de l’e-
quip per primer cop a la Verne-
da, en un dels millors partits de
la competició contra el BM La
Roca, un altre dels conjunts va-
llesans, que va perdre la catego-
ria la temporada passada.

Ja fa gairebé un mes que l’e-
quip va enllestir la plantilla, que
enguany tindrà cinc cares noves,
Edgar Sans, Juan Guzmán, Javi
Laguna, Pau Villòria i el retorn de
l’internacional nord-americà Ja-
vier Coba, mentre que el gruix de
la plantilla que el curs passat va
lluitar per ser a la zona noble fins
a la recta final de la competició re-
petirà a les ordres de Pedro Pérez.

Campió d’Europa i ara també, per
primer cop en la seva carrera,
campió d’Espanya. Aquestes són
les dues credencials amb les quals
Ilias Fifa es presenta als Jocs
Olímpics de Rio. L’atleta colo-
menc va confirmar que viu el
millor moment de la seva carre-
ra després de proclamar-se, dis-
sabte passat, campió estatal de
5.000 metres, la seva especialitat
i la prova que disputarà al Brasil.

El complex esportiu de las
Mestas, a Gijón, va ser l’escena-
ri triat per al 96è campionat
d’Espanya d’atletisme a l’aire
lliure. A tres quarts de 10 del ves-
pre va ser l’hora dels fondistes.
Fifa, que també va disputar la fi-
nal dels 1.500, va encapçalar el
grup de favorits des del comen-
çament de la cursa, on també hi
havia Toni Abadía, Carlos Mayo
o el palamosí Adel Mechaal,
subcampió a Amsterdam fa dos
caps de setmana.

Però Fifa viu un moment dolç
i quan faltava mig quilòmetre
per al final de la competició va im-
primir un fort canvi de ritme que
només Mechaal, Abadía i Mayo

van poder resistir. L’or era cosa de
quatre. El colomenc no aconse-
guia desempallegar-se dels seus ri-
vals i, de fet, novament la cursa va
resoldre’s a l’esprint final. Fifa va
creuar la meta en 13 minuts, 32
segons i 22 centèsimes, 28 cen-
tèsimes abans que Abadía. Me-
chaal va completar el podi.

L’endemà el colomenc va dis-
putar la final de 1.500, prova en
la qual va acabar cinquè i que va
guanyar el seu company d’equip
Marc Alcalá. Fifa va aturar el
crono en 3 minuts i 52 segons.

Ara per ara, en l’horitzó de Fifa
hi ha marcada en vermell la data
del dissabte 20 d’agost. Cap a dos
quarts de 10 de la nit (en funció
també de les altres proves que es
disputen), el món mirarà cap a
l’Estadi Nilton Santos, on els mi-
llors fondistes del món es jugaran
l’or olímpic. Seria la cirereta del
pastís a un any 2016 inoblidable,
tot i que el favorit és el britànic Mo
Farah. Tot i això, en una entrevista
concedida a l’Esportiu, Fifa es va
reivindicar dient que el bicampió
olímpic “no és invencible”.

Fifa arriba als Jocs com a campió estatal i europeu. Foto: FCB

Ilias Fifa es proclama campió
estatal de 5.000 metres a Gijón
Redacció
SANTA COLOMA
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AGENDA SETMANAL
DIVENDRES 5 D’AGOST
21:00 La pel·lícula de Dani de la Orden Barce-

lona nit d’hivern serà el títol triat per a una
nova sessió del Cinema Lliure a la Platja. Ac-
tivitat gratuïta. / Platja de l’Estació.

FINS DEMÀ 29 DE JULIOL
Tarda Avui i demà són els últims dos dies en els

quals es pot inscriure els nens i nenes en els cur-
sos de teatre, gospel, dansa o guitarra que ofe-
reix el centre. / Teatre La Colmena.

TOT L’ESTIU
Tot el dia El CNL l’Heura ja ha obert la matrícu-

la per als cursos de català que començaran al
setembre. Oferta de cursos presencials i en lí-
nia. Per a més informació 934 684 048.

AVUI 28 DE JULIOL
Tarda Cita obligatòria per als aficionats al fut-

bol. El Centre El Polidor ha organitzat un cam-
pionat de 3x3. Tria els teus dos companys i de-
mostra que ets el millor jugador de la ciutat.
/ Plaça de Guillermo Vidaña.

DISSABTE 30 DE JULIOL
Tarda La darrera activitat del Polidor abans de

marxar de vacances serà una nova sessió de
cinema i crispetes. La pel·lícula es decidirà al
mateix centre. / Centre El Polidor. TOT L’ESTIU

Tot el dia Últims dies de la campanya de cap-
tació de voluntaris per a l’activitat Montgat
1705, que es representarà per quart cop el prò-
xim 10 de setembre.

TOT L’ESTIU
Tot el dia Continua en marxa la tercera edició del

concurs d’Instagram que un any més organitza
la biblioteca Tirant Lo Blanc.

A PARTIR DEL 29 D’AGOST
Matí-Tarda Segona edició del campus Duet

Sports. Handbol, futbol, natació, bàsquet o
pàdel abans que els més petits hagin de tor-
nar a l’escola. / Duet Sports.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

Un dels equips que va aconseguir
l’ascens el curs passat, l’Hermes, s’en-
frontarà al Dinàmic Batlló en el primer
partit de pretemporada a casa. / Camp
Municipal de Futbol. 

L’Hermes s’enfronta al
Dinàmic Batlló a casa
Dg. 21 d’agost a les 18:00

Per últim tarda, el grup Eirene s’en-
carrega de coordinar aquesta sessió de
taller de teatre per a la pau i els drets
humans. / Centre de Recursos Juvenils
Mas Fonollar.

Última sessió del taller
de teatre per a la pau
Demà 29 de juliol a les 18:00

Astralic Jerosound clou 
les Nits de música al jardí

Avui 28 de juliol a les 22:00

El CF Badalona incia una temporada
clau per al seu futur amb un partit de
lliga contra el Lleida Esportiu. / Mu-
nicipal de Montigalà.

El Badalona debuta a la lliga 
contra el Lleida Esportiu

Dg. 21 d’agost a les 12:00

L’actuació de la banda Astralic Jero-
sound serà l’última del cicle Nits de mú-
sica al Jardí. El grup portarà el seu es-
til particular, que mescla estils com new
age i folk. / Jardins Lola Anglada. 

Comença el curs 2016-2017 per
al CF Badalona. Una temporada
especial, marcada pel trasllat al
nou estadi, que els escapulats ini-
cien de manera oficial en poc
més de 72 hores. Com és habi-
tual en el calendari, la Copa Ca-
talunya és la primera cita oficial
i aquest any el bombo ha volgut
que l’equip hagi de viatjar fins al
Baix Llobregat per donar el tret
de sortida al curs.

Manolo González podrà com-
provar als Canyars l’estat de for-
ma del seu equip després de la
primera setmana de treball quan
només quedaran tres setmanes
per a l’inici de la lliga. El Bada-
lona voldrà començar la tempo-
rada amb bon peu, sobretot des-
prés que la temporada passada
ja va perdre en aquesta ronda
contra un equip de la mateixa ca-
tegoria que els de Miki Carrillo,
el Cerdanyola FC (1-0).

De cara a l’estrena oficial de
l’equip, el tècnic de Folgoso do
Courel podrà comptar amb la da-
rrera incorporació, el porter ga-
llec de 25 anys Brais Pereiro, que
serà l’alternativa a Morales des-

prés de signar procedent del
Coruxo de Vigo. L’altra novetat
d’aquesta setmana ha estat la
marxa de l’extrem Sergio Ol-
meda, que abandona l’entitat
després de jugar-hi només una
temporada.

El de diumenge, però, no és
el primer partit que juga l’e-
quip. Ahir al vespre l’equip va de-
butar contra el Júpiter de Juan-
jo García al municipal de la Ver-
neda, coincidint amb el tanca-
ment de l’edició d’aquest número
de Línia Nord.

DIMECRES, ELS HISTÒRICS
El de la Copa, però, no serà l’ú-
nic enfrontament entre escapu-
lats i grocs. De fet, tres dies des-
prés del partit de diumenge els
dos conjunts tornaran a veure’s
les cares al municipal del Gui-
nardó per jugar la 31a edició del
Torneig d’Històrics.

A banda dels castelldefe-
lencs, el Sant Andreu és l’altre
equip del grup 3. Si els escapu-
lats es classifiquen, jugaran les
semifinals dissabte 6, mentre
que la final serà diumenge 7.

L’equip s’examinarà després de la primera setmana de feina. Foto: CFB

El CF Badalona comença el 
curs contra la UE Castelldefels

Redacció
BADALONA

Seagull i Sant Gabriel ja 
coneixen el seu calendari

BARCELONÈS NORD4Compte
enrere per al curs 2016-2017. El
Seagull i el Sant Gabriel ja conei-
xen el calendari de lliga per a la
temporada que ve, un curs en el
qual les gavines intentaran ree-
ditar la seva magnífica actuació
que finalment no va tenir el pre-
mi de l’ascens, mentre que les de
Sant Adrià, amb un equip reno-
vat i dissenyat per Carlos Rome-
ro, voldran tornar a lluitar per ob-
jectius molt més ambiciosos.

La primera jornada serà el cap
de setmana del 3 i el 4 de setem-
bre. Les gavines viatjaran fins a
l’Anoia per jugar contra el CF
Igualada. El Sangra també co-
mençarà el campionat lluny de
casa, al Segrià, on es veurà les ca-
res contra l’AEM.

El 12 d’octubre es jugarà el pri-
mer derbi al José Luis Ruiz Ca-
sado, mentre que el de la segona
volta serà el 19 de febrer al mu-
nicipal de Montigalà.

L’Hermes començarà la
pretemporada dilluns que ve
MONTGAT4La Fundación Pri-
vada Hermes ja ha dibuixat el
seu full de ruta per preparar
l’assalt a la Primera catalana.

Els montgatins reprendran la
feina dilluns que ve amb la pri-
mera sessió d’entrenament al
municipal i només dos dies des-
prés els homes de Lolo Alonso i
Mario Lamilla ja jugaran el pri-
mer amistós.

Serà un partit molt exigent al
Xevi Ramon contra la UE Vi-
lassar de Mar, que ha pujat a
Tercera divisió i que fa setmanes
que treballa perquè debutarà a
la Copa Catalunya demà passat
contra la UE Cornellà.

Després del matx contra els
vilassarencs, l’Hermes jugarà
també a domicili contra el juve-
nil de la Unificación Bellvitge
(dissabte de la setmana que ve),
contra el juvenil del Sant Andreu
(el dia 13 d’agost) i contra la UE
Sant Joan Despí (el 17 d’agost). 

Un cop superats aquests
compromisos fora de casa,
l’Hermes rebrà el Dinàmic Bat-
lló (el 21 d’agost), el Canyelles (el
24 d’agost) i el Besòs Baró de Vi-
ver (el 27 d’agost), mentre que el
matx contra la UD Vista Alegre
del dia 28 serà l’últim amistós
abans de l’inici de lliga, el 3 de se-
tembre contra la UE Vic.
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